
11.6.2024 /IJ 

 

 

TIK Tennis og Padel 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 4. juni 2024  
 

Tilstede: 

Peter Schramm  

Pater Have 

Michael Frandsen 

Nicolas Vahman 

Sanne Larsen 

Simone Voergaard 

Inga Jensen  

 

Dagsorden 
 
1. Info, meddelelser fra formanden (Peter S) 

2. Folkepark og tennis (Peter S, alle) 

3. Status på antal medlemmer og økonomi (Michael) 

4. Status på træning inkl. nye seniorer, nye juniorer, forældre/børn mm (Nicolas) 

5. Opfølgning på Funday, Tennissportens dag, og ”Halbal/Byfest” og ideer til næste år (alle) 

6. Klubturnering tennis & padel – uge 34 - (Sanne, Peter S, Nicolas, Michael) 

7. Indendørs timefordeling (Peter S) 

8. Grilaften 19. juni - hvem gør hvad? 

9. Nyt fra Padel 

10. Plan / ideer til indendørs træning (bl.a. hvad skal vi tilbyde? Kapacitet? mm evt. spil-selv i 

weekender for motionsspillere?) (alle) – kan evt flyttes til vores næste møde. 

11. Opdatering af hjemmesiden bl.a. foto af bestyrelsen, link til holdkampe og resultater (alle) 

12. Drop-in tennis? (alle) 

13. Strategi-dag (alle) 

14. Evt. 

15. Kommende møder 

 

 

Ad 1: Info, meddelelser 

 Nye skilte med info er på vej. 

Ny windbreaker er på vej. 

Søren, TIC, deltager i DGI/Rødovre arrangement om hybridbaner.  

Mari Louise Wederquist er vores kontaktperson i TIK hovedforening. 

Begge vores udendørs turneringshold har vundet første runde. 

Vores udendørs baner er allerede i rigtig god stand, takket være vores nye bane-

mand, Hans. 

 



Ad 2:  Folkepark og tennis 

 Den overordnede plan bliver behandlet i byrådet den 19. juni. 

Hvis det bliver til noget, bliver tennisbanerne flyttet til den nuværende grusbane. Vi 

kan så håbe på, at det vil blive hybridbaner, der kan benyttes en større del af året. 

 

Ad 3: Status på antal medlemmer og økonomi 

Vi har pt ca. 300 medlemmer. Medlemmerne fordeler sig med 83 til tennis, 150 til 

padel, 36 til tennis og padel og 30 juniorer. 

Vores økonomi ser fornuftig ud. 

 

Ad 4:  Status på træning, inkl. nye seniorer, nye juniorer, forældre/børn mm 

 Er godt i gang. Der er 38 tilmeldt træning, og der er 10 nye seniorer. 

Også forældre/børen er i gang. 

 

Ad 5: Opfølgning på Funday, Tennissportens dag, og ”Halbal/Byfest” og ideer til næste år 

Mange mødte op til Funday, hvor der var fyldt godt op på banerne, og også til Frivil-

lighedsdagen til Byfesten var der mange interesserede. Vi bør fremover overveje evt. 

belønning til de første, der melder sig ind, og det er vigtigt, at vi får det gjort enkelt 

at melde sig ind. 

 

Ad 6:  Klubturnering tennis & padel – uge 34 

 Bliver lørdag den 24. august. 

 

Ad 7: Indendørs timefordeling 

Ser rimelig ud. Vi skal dog lige sikre os bane 2 kl. 15 – 16, som vi har haft de 2 sid-

ste år. 

 

Ad 8:  Grilaften 19. juni 

 Det bliver kl. 18, og prisen bliver 25 kr.  

 Vi serverer pølser, brød, øl, vand og kaffe. 

Peter Schramm sender invitation. 

 

Ad 9:  Nyt fra padel 

Der har været holdt en State outdoor turnering med åben tilmelding fra klubben og 

eksterne den 3. juni. De næste turneringer er den 10. juni, og i august. Vi har 2 tur-

neringshold.  

 

Ad 10: Plan / ideer til indendørs træning (bl.a. hvad skal vi tilbyde? Kapacitet? mm evt. spil-

selv i weekender for motionsspillere?)   

Flyttes til vores næste møde. 

 

Ad 12:  Drop-in tennis 

Det tilbyder vi i første omgang søndag den 16. juni, den 23. juni og den 30. juni, kl. 

10-12. Sanne sender invitation til medlemmerne. Det er aftalt, at Carsten Valentin vil 

være der. 

 

Ad 13: Strategi-dag 

 Tirsdag den 25. juni kl. 18. 



 

Ad 14: Evt.  

 Der er opstillet en kasse i vores klubhus til pantdåser. 

 Vi deltager i Aktiv sommer 30. juli – 1. august. Kommunen betaler. 

Inga sørger for at få hentet flere tennisnøgler. 

 

Ad 15: Kommende møder:  

Tirsdag den 25. juni kl. 18. 

 

 

 

 

  

 


